
Zápis z jednání školské rady 3. 4. 2023

Přítomni: Mikuláš Halás, Michal Hrubý, Petr Chaluš, Lucie Karásková, Václav Nádvorník,
Martina Novotná, Lucie Pechová, Eva Varhulíková,

Host: Martin Ševčík

Omluveni: Michael Orság

Program:

1) Informace školy o aktivitách ve školním roce 2022/2023

● Školní rok probíhá již po “covidové době” standardně.
● Probíhají tradiční ročníkové projekty. Nyní se končí projekt Příběhy našich sousedů

nadace PostBellum.
● Probíhá celoroční soutěž LonCup (nyní konkrétně soutěž ve skoku vysokém).

2) Informace o přípravách oslav 130. výročí založení školy (v sobotu 13.5.2023)

● Zástupci školské rady byli pozváni na slavnostní oslavy 130. výročí založení školy.
Program bude jak ve škole, tak v přilehlých prostorách.
Jednotlivé třídy pravidelně prezentují určité časové období na schodišti do 2NP s tím,
že se aktivity doplňují soutěžními kvízy.

3) Informace o plánovaných a proběhlých rekonstrukcích ve škole

● Proběhla velká rekonstrukce regulace otopné soustavy, kterou financoval ÚMČ
Praha 2. Systém je těsně před předáním a dolaďují se poslední detaily. Celý systém
bude následně doladěn v říjnu 2023 při zahájení topné sezóny. Případná úspora se
uvidí v delším časovém horizontu.

● Proběhla výměna aktivních prvků počítačové sítě.
● Od 1. 6. 2023 předpokládáme zahájení rekonstrukce střechy a výstavby půdní

vestavby.

4) Informace o průběhu zápisu do prvních tříd.

● K zápisu se dostavilo 144 dětí a je velká pravděpodobnost, že bude vyhověno všem
dětem ze spádové oblasti školy. Školská rada pověřila paní Karáskovou, aby
provedla losování přijatých žáků. Je otázkou z jakého kritéria.

● Zápisová turistika je z pohledu školy neřešitelná. Jedná se o právní problém.

5) Hodnocení práce ředitele školy

● Školská rada se shodla na hodnocení práce ředitele školy. Vynikající, 1, A.

6) Různé



● Pí Karásková se zeptala na způsob požárních cvičení ve škole. Zástupci školy
informovali školskou radu o proběhlé cvičné evakuaci školy. V zimním měsíci se
podařilo školu evakuovat za 7 minut.

● Pí Karásková ocenila proběhlé i budoucí workshopy organizované školou.
● P. Hrubý poukázal na nutnost budoucí změny přístupu z pohledu nástupu umělé

inteligence.
● Kouření, wapování ve škole a používání mobilních zařízení. Škola tyto situace

aktivně řeší a v budoucnu řešit bude. Škola plánuje organizaci dne “Dokáži být
offline”.

● Pí Karásková upozornila na problematiku s případným vstupováním pracovníků
školy, spolužáků či rodičů do žákova osobního prostoru, jak fyzického, tak
psychického, které jim může být nepříjemné. V té souvislosti byl ze strany školy
připomenut Etický kodex Londýnské, pokud pedagog ví o takovém přístupu kolegy
nebo je na něj upozorněn žákem, je povinen to řešit s daným kolegou, a pokud
nedojde k nápravě s vedením školy. Ve školním roce 2023/2024 budou děti v rámci
dalších aktivit informováni, jak se v podobných situacích zachovat.

● Pí Karásková zmínila problematiku toku informací o průběhu a výsledcích vzdělávání
žáků mezi školou, žáky a jejich rodiči. Zástupci školy ve školské radě tuto situaci
vysvětlili. Paní Karásková navrhla vytvořit jednotnou elektronickou platformu. Škola
se bude tímto podnětem zabývat. Škola uvítá další podněty ohledně konkrétních
doporučení ke zlepšení komunikace. Elektronický způsob komunikace (Google
Classroom) je jedním ze součástí vnitřní evaluace školy v tomto školním roce.

Příští setkání bude v pondělí 2.10. 2023

Zapsal: Václav Nádvorník

Ověřila: Martina Novotná


